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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
Ing. Kolesár: 
Chcem sa spýtať vedenia mesta, či pripravuje riešenie  problémovej situácii na Zimnej ulici. 
Obyvatelia jednej z bytoviek, konkrétne za Domom služieb, obývajú priestory, ktoré podľa 
mne dostupných informácií vyvolávajú pochybnosti o celkovom stave statiky budovy. Preto 
moja interpelácia smeruje k tomu, aby podnikatelia, aj ďalší tam žijúci ľudia, obyvatelia 
okolitých bytoviek neboli ohrozovaní a na druhej strane bežne sa vyskytuje jav, keď 
vozidlový park, či už ostatných obyvateľov alebo podnikateľov je ohrozovaný. Bežným 
javom je demolácia áut, spúšťanie pneumatík, ničenie priestorov. Moja otázka smeruje 
k tomu, či má mesto vypracovanú nejakú štúdiu alebo riešenie do budúcnosti. Ten priestor 
som prešiel niekoľkokrát a vo mne samotnom to vyvolávalo pochybnosti vôbec pohybovať sa 
v priestore medzi Domom služieb a bytovkou na Zimnej ulici. Aké máte pán primátor 
pripravené riešenie pre tento jav? 
 
PhDr. Čižmár: 
Tento problém tak, ako hovoríte je dlhodobý. To znamená, netýka sa teraz len posledného 
roka, sami dobre vieme s čím sme sa tu stretávali ešte aj počas vášho funkčného obdobia. 
Koncept riešenia tejto problematiky konzultuje oddelenie výstavby s bytovým podnikom, 
ktorý má v správe túto bytovú časť. Čiže, ak chcete počuť odpoveď, či je pripravený alebo 
vypracovaný nejaký konkrétny dokument, tak v tomto prípade nie je vypracovaný žiaden 
konkrétny dokument na riešenie problematiky bytovky na Zimnej ulici, ale je to aj podnet na 
to, aby sa touto problematikou v najbližšom období začali zaoberať tak bytový podnik, ako aj 
správca, tak aj mesto, ako inštitúcia a poprípade aj poslanci MsZ. 
 
Ing. Kolesár: 
Zaujíma ma aj ten koncept samozrejme, lebo z konceptu bude vychádzať riešenie, čiže aby 
som uvítal aj informácie z konceptu, lebo to naznačí niečo o potom ďalšom pripravovanom 
riešení. Čiže, môžem o tom koncepte sa čosi dozvedieť? 
 
PhDr. Čižmár: 
Odpovedal som, že v prípade, že sa tým začneme zaoberať aj na váš podnet, tak sa pripraví 
dokument, ktorý vzíde aj na posúdenie vami poslancami zastupiteľstva.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, nie. Vy ste povedali, že koncept sa pripravuje, nie že sa začne pripravovať po 
mojom podnete. Čiže mňa zaujíma, čo doteraz bolo pripravené na riešenie tejto situácie lebo 
ste povedali, že koncept sa pripravuje medzi dvomi akoby nezávislými subjektami. 
 
PhDr. Čižmár: 
Problém sa rieši medzi týmito dvoma inštitúciami. 
 
Ing. Kolesár: 
No, zaujímajú ma kroky, čo bolo vykonané a čo môžeme očakávať, lebo to je koncept. Kam 
to niekde smeruje? Budeme, čo tam budeme robiť. 
 



PhDr. Čižmár: 
Výstup, s výstupom vás budeme informovať.  
 
Ing. Kolesár: 
Aha, čiže zatiaľ je to tajné. 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie je to tajné pán poslanec. Ešte raz vám hovorím, ak vzíde z toho nejaký konkrétny 
materiál, s tým výstupom vás budeme informovať.  
 
Ing. Kolesár: 
No dobre. Čiže zatiaľ je to nekonkrétny koncept. Dobre. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


